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P R O T O K Ó Ł Nr 20/05

z posiedzenia Komisji ds. Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Augustowie

z dnia 26 sierpnia 2005 r.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli – lista obecności w załączeniu.

Ponadto w posiedzeniu Komisji udział wziął:

- Pan Roman Krzyżopolski – Kierownik Wydziału Edukacji UM.

P o r z ą d e k p o s i e d z e n i a:

1. Zaopiniowanie projektu modernizacji i rozbudowy posesji przy Gimnazjum Nr 1 w Augustowie.

2. Sprawa opracowania planu rozwoju bazy sportowo-rekreacyjnej w mieście.

Posiedzenie Komisji ds. Promocji Kultury, Sportu i Turystyki RM w Augustowie otworzył Pan Zbigniew Huszcza – Przewodniczący Komisji.

Zapoznał obecnych z proponowanym porządkiem posiedzenia, który został przyjęty.

Ad.pkt 1

Pan Roman Krzyżopolski – Kierownik Wydziału Edukacji UM poinformował, że sprawa modernizacji i zabudowy boiska szkolnego przy Gimnazjum Nr 1 była
rozpatrywana przez Burmistrza Miasta w dniu 19 lipca br. i została zaopiniowana pozytywnie. Burmistrz postanowił ogłosić przetarg na wykonanie projektu
technicznego modernizacji i zabudowy boiska. Kierownik Wydziału Edukacji UM zapoznał z opracowaną przez szkołę wersją roboczą zagospodarowania w/w
terenu – w załączeniu do protokołu.

Po dokonanej analizie i przeprowadzonej dyskusji Komisja ds. Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki RM projekt modernizacji i zabudowy posesji przy Gimnazjum
Nr 1 zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 4 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

Ad.pkt 2

Pan Zbigniew Huszcza – Przewodniczący Komisji przypomniał zebranym, że zgodnie z przyjętym planem pracy Komisji najważniejszym jej zadaniem jest
opracowanie planu rozwoju bazy sportowo-rekreacyjno-edukacyjnej na terenie miasta. Stwierdził również, iż przedstawiony plan modernizacji terenów przy
Gimnazjum Nr 1 powinien być zawarty w opracowywanym planie.

Pan Roman Krzyżopolski – Kierownik Wydziału Edukacji UM zwrócił się do członków Komisji ds. Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki RM, aby plan rozwoju
bazy sportowo-rekreacyjnej był opracowany na lata 2007-2013. Poinformował, że taki plan w wersji roboczej powinien powstać do końca września 2005 r.

Po przeprowadzonej dyskusji Komisja ds. Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki RM postanowiła, że na kolejnym posiedzeniu Komisji, które odbędzie się pod
koniec września zostaną przedstawione propozycje rozwoju bazy sportowo-rekreacyjno-edukacyjnej przez kierowników poszczególnych jednostek miejskich
(Wydział Edukacji UM, Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji oraz Centrum Sportu i Rekreacji).

Protokołowała: Przewodniczył:

/Beata Filipow/

Przewodniczący Komisji

ds. Promocji, Kultury, Sportu

i Turystyki RM

Zbigniew Huszcza
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